
Interpelace na radního Mgr. Zdeňka Doležala 

 

Datum: 17.6.2025 

Interpeluje: Radka Šimková  

Téma: Doprava na Smíchově během výstavby energovodu 

 
Vážený pane radní, 
 
na začátku května 2025 vydal Dopravní a energetický stavební úřad (DESU) povolení záměru 
s názvem „Výstavba energovodu SeeDis Smíchov, Praha 5”. Tento záměr výstavby energovodu 
plánuje stavebně zasáhnout do většiny ulic v oblasti dolního Smíchova od oblasti Lihovaru až po 
Vítěznou ulici na Malé Straně, tedy včetně dopravně významných ulic napříč celou oblastí jako jsou 
například ulice Strakonická, Hořejší nábřeží, Svornosti, V Botanice, Zborovská, Janáčkovo nábřeží, 
Elišky Peškové a další. Záměr byl povolen jako stavba a zařízení rozvodných tepelných zařízení podle 
zákona č. 416/2009 Sb. o urychlení výstavby strategicky významné infrastruktury. Investor této 
stavby tak nebude mít pro realizaci významnější omezení. Stavba dle povolení bude dokončena do 
31.10. 2028. 
 
Zajištění dostatečných kapacit a plynulosti automobilové dopravy i zajištění dostatečných 
parkovacích kapacit jsou dlouhodobě prioritou Občanské demokratické strany i současného vedení 
městské části.  
 
V této souvislosti proto vznáším následující otázky: 
 
● Jaké kroky jste učinil nebo plánujete učinit, aby pro stavbu nezbytná dopravní omezení 

nepřinesla kritické komplikace pro dopravu na Smíchově? 
 
● Jakým způsobem plánujete zajistit minimalizaci omezení parkovacích kapacit zejména pro 

obyvatele Smíchova? 
 
● Nebo budete Vaším řešením pouze svalování viny na všechny ostatní, jak je v posledních letech 

dobrým zvykem Vás a Vašich kolegů? 
 
 
Předem děkuji za písemnou odpověď. 
 
 
 
Radka Šimková  


